
Rada Powiatu Leszczyńskiego 

 

Protokół nr 3/2021 

z XXXIV Sesji w dniu 26 marca 2021 roku 

 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Wojciech Antoniak 

2. Grzegorz Brzeskot 

3. Józef Buszewicz 

4. Halina Florek 

5. Irena Grobelna 

6. Rafał Jagodzik 

7. Stanisław Kasperski 

8. Remigiusz Leciejewski 

9. Karol Lis 

10. Stanisław Matuszewski 

11. Marian Mielcarek 

12. Karol Neumann 

13. Jan Sobczak 

14. Jan Szkudlarczyk 

15. Tomasz Szulc 

16. Jolanta Zamiatała. 

Nieobecny na posiedzeniu był radny Marcin Barczyk. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości, stanowią załączniki nr 1 i do 2 protokołu.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Posiedzenie XXXIV Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego otworzył i powitał zaproszonych 

gości Przewodniczący Rady Jan Szkudlarczyk. Poinformował, że w Sesji uczestniczy 16 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 17 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Prowadzący obrady poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Leszczyńskiego, obrady 

Sesji Rady nagrywane są na nośniku elektronicznym. 

Nagranie posiedzenia stanowi, załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt porządku posiedzenia XXXIV Sesji. Poinformował 

o piśmie Zarządu Powiatu Leszczyńskiego, wnoszącym o rozszerzenie porządku obrad oraz  

o zdjęciu punktu z posiedzenia obrad XXXIV Sesji.  

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek posiedzenia XXXIV Sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Antoniak, Grzegorz Brzeskot, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna,  

Rafał Jagodzik, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis,  

Stanisław Matuszewski, Marian Mielcarek, Karol Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, 

Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Barczyk 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 16 głosami „za”, bez uwag przyjęła porządek 

obrad XXXIV Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji, w dniu 26 lutego 2021 roku. 

Przewodniczący Rady przedstawił protokół z XXXIII Sesji. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XXXIII Sesji, w dniu 26 lutego 

2021 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji, w dniu 26 lutego 2021 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Antoniak, Grzegorz Brzeskot, Józef Buszewicz, Halina Florek, Irena Grobelna,  

Rafał Jagodzik, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis,  

Stanisław Matuszewski, Marian Mielcarek, Karol Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, 

Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 



NIEOBECNI (1) 

Marcin Barczyk 

Rada Powiatu Leszczyńskiego jednomyślnie, 16 głosami „za”, bez uwag przyjęła protokół  

z XXXIII Sesji, w dniu 26 lutego 2021 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Starosta Leszczyński Jarosław Wawrzyniak.  

Starosta Leszczyński powiadomił o inwestycjach dot. przebudowy dróg oraz budowie ciągu 

ścieżek pieszo-rowerowych na terenie Powiatu Leszczyńskiego. Omówił, na jakim etapie są 

ogłoszenia przetargowe, do kiedy przewidziane są remonty dróg, omówił przeznaczenie 

środków pieniężnych z funduszy samorządowych i inwestycji lokalnych.  

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

4 do protokołu.  

Głos zabrała radna Halina Florek, pytając o to, jak wygląda sytuacja na terenie Powiatu 

Leszczyńskiego ze szczepieniami i z pandemią.  

Informacji udzielił Wicestarosta Leszczyński Maciej Wiśniewski.  

NFZ nie prowadzi danych o ilości zaszczepionych osób, z podziałem na miejsce zamieszkania, 

a jedynie wskazuje ogólną ilość szczepień zrealizowanych w punktach szczepień, zatem nie 

wiemy ilu mieszkańców Powiatu jest zaszczepionych i nie możemy zobrazować sobie tego, jak 

mieszkańcy Powiatu zapatrują się na szczepienia.  

Rozdysponowanie szczepionek do punktów szczepień jest na podobnym poziomie – około 30 

szczepionek na tydzień. Z zapowiedzi medialnych wynika, iż od kwietnia liczba szczepień 

wzrośnie, gdyż będzie dostępna większa ilość szczepionek.  

Dodatkowo, leszczyński szpital zwiększył ilość miejsc, dla pacjentów z koronawirusem.  

 

Głos zabrał radny Wojciech Antoniak. Zapytał, czy Zarząd planuje, jak tak to kiedy, otwarcie 

oferty na budowę chodnika w miejscowości Robczysko i Maruszewo.  

 

Odpowiedzi udzielił Starosta Leszczyński Jarosław Wawrzyniak. Przetarg na budowę chodnika 

w Maruszewie przebiega pomyślnie. Jeśli chodzi natomiast o Robczysko, oferta okazał się 

droższa, zatem jak rozstrzygniemy wszystkie obecne przetarg, poinformujemy o działaniach  

w tych miejscowościach. 

 

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi powiatowej nr 4760P w 

miejscowości Święciechowa. (DRUK NR 208)  

Punkt zdjęto z porządku obrad. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn.: 

„Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń-Kąkolewo”. (DRUK NR 209) 

Głos zabrał radny Karol Neumann. Zapytał, czy w związku z różnicą partycypacji kosztów  

w projekcie, uzyskaliśmy odpowiedź Urzędu Wojewódzkiego, dot. opinii, co do wysokości 

udziału Powiatu Leszczyńskiego we współfinansowaniu projektu partnerskiego. 

Starosta Leszczyński odpowiedział, iż dwukrotnie zwracaliśmy uwagę, że w wyliczeniach 

Urzędu Marszałkowskiego wkradł się błąd, gdyż dzieląc pulę oczekiwanego wsparcia na pulę 

powiatową i gminną, Miasto Leszno zostało ujęte tylko w puli gminnej, mimo iż pełni 

podwójną rolę. Gdyby doszło do realizacji tego przedsięwzięcia, to Powiat Leszczyński 

deklaruje te same proporcje finansowania udziału własnego w tym projekcie, jednak żadna 

odpowiedź nie spłynęła.  

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili.  

Do posiedzenia dołączył radny Marcin Barczyk.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektu partnerskiego pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń-

Kąkolewo”. (DRUK NR 209) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn.: 

„Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń-Kąkolewo”. (DRUK NR 209).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

 

Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot, Józef Buszewicz, Halina Florek, 

Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, 

Stanisław Matuszewski, Marian Mielcarek, Karol Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, 

Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

Rada Powiatu Leszczyńskiego jednomyślnie, 17 głosami „za”, bez uwag przyjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej 

nr 360 na odcinku Gostyń-Kąkolewo”. (DRUK NR 209) 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego  

pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 360 na odcinku Gostyń-Kąkolewo”, stanowi załącznik nr 

5 do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

(DRUK NR 210) 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch. 



 

Przyjęliśmy do budżetu pomoc finansową z Gminy Włoszakowice w wysokości 100.000 zł,  

z przeznaczeniem na remont drogi Dłużyna-Skarżyń. Otrzymaliśmy także dotację  

od Wojewody Wielkopolskiego, w kwocie 23.758, 82 zł, na pomoc repatriantom.  

Wprowadziliśmy do budżetu nowe zadania inwestycyjne, obejmujące przebudowę kolejnego 

etapu dachów budynków SOSW, w kwocie 340.000 zł - po spełnieniu warunków i uzupełnieniu 

dokumentów zostanie podpisana umowa. Zmniejszamy plan rezerwy celowej na zadanie  

z zakresu rodziny, o kwotę 24.820 zł i równocześnie zwiększamy wydatki o tę kwotę,  

z przeznaczeniem na dotację celową dla Powiatu Wschowskiego, na pokrycie kosztów 

przebywania dzieci w rodzinie zastępczej. 

 

Głos zabrał radny Wojciech Antoniak pytając, ile wynosi cały wkład na budowę drogi Dłużyna-

Skarżyń. Zawnioskował także o podjęcie działań, w formie uchwały Zarządu,  

na zabezpieczenie środków na budowę chodnika w Maruszewie i Robczysku.   

 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Marian Kaczmarek, mówiąc,  

iż cały koszt budowy drogi Dłużyna-Skarżyń to 200.000,00 zł. Jeśli chodzi natomiast o drugą 

cześć pytania, to przetargi są otwarte, lecz na ten moment nie możemy ich rozstrzygnąć, 

z uwagi na brak środków na poszczególne zadania.   

 

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2021 rok. (DRUK NR 210) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. (DRUK NR 210)  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

 

Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot, Józef Buszewicz, Halina Florek, 

Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, 

Stanisław Matuszewski, Marian Mielcarek, Karol Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, 

Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 17 głosami „za”, bez uwag przyjęła uchwałę  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

(DRUK NR 210) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, stanowi załącznik  

nr 6 do protokołu.  



8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków  

o dofinansowanie przedsięwzięć w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego na przejściach dla pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. (DRUK NR 211) 

Radni pytań i uwag nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosków o dofinansowanie przedsięwzięć w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, na przejściach dla pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

(DRUK NR 211) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków o dofinansowanie 

przedsięwzięć w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla 

pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. (DRUK NR 211) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, Grzegorz Brzeskot, Józef Buszewicz, Halina Florek, 

Irena Grobelna, Rafał Jagodzik, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Karol Lis, 

Stanisław Matuszewski, Marian Mielcarek, Karol Neumann, Jan Sobczak, Jan Szkudlarczyk, 

Tomasz Szulc, Jolanta Zamiatała 

Rada Powiatu Leszczyńskiego, jednomyślnie 17 głosami „za”, bez uwag przyjęła uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków o dofinansowanie przedsięwzięć w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. (DRUK NR 211) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków o dofinansowanie 

przedsięwzięć w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla 

pieszych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

9. Interpelacje i zapytania radnych.  

Przewodniczący poinformował, że do biura rady wpłynęła interpelacja, dot. modernizacji 

bieżni na stadionie sportowym przy SOSW w Rydzynie.  

Pisemna odpowiedzieć zostanie wysłana wnoszącym interpelację.  

 

 

 



11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał radny Karol Neumann, który przytoczył zdarzenie śmiertelnego wypadku  

w miejscowości Nowy Świat. Jeżdżąc tą drogą, radny zaobserwował, iż w tym miejscu rosną 

wysokie drzewa, powodujące słabą widoczność drogi. Radny zawnioskował o wystosowanie 

pisma o usunięcie drzew, co spowoduje poprawę widzialności.  

Do dyskusji włączył się Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych, potwierdzając, że zostanie 

sporządzone pismo do nadleśnictwa w tej sprawie.   

Głos zabrał radny Tomasz Szulc. Zwrócił uwagę, aby wprowadzić zmianę w porządku obrad, 

dot. punku: „interpelacje i zapytania radnych” oraz „odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych”. Często oba te punkty są mylone i nie wiadomo kiedy zadawać pytania. Zasugerował, 

by rozdzielić je, jeden dotyczyłby tylko interpelacji, natomiast kolejny zapytań radnych. 

Dodatkowo opowiedział się „za” budową chodników w gminie Rydzyna oraz modernizacji 

bieżni przy SOSW.  

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili.  

12. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował radnym oraz 

pozostałym osobom za uczestnictwo i o godz. 1422 zakończył obrady XXXIV Sesji Rady 

Powiatu Leszczyńskiego.  

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Leszczyńskiego 

Jan Szkudlarczyk 

 

 

 

 

 

Protokół przygotowała: Dajana Szarletta 

 


